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Wniosek do projektu bud2etu Miasta Woclawek
na rok bud2etowv 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budzetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budzetu dotycz4ce zadanra;

Budowa ulicv Suszvckiei

f*te o uwzglgdnienie powyzszego zadantaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok
budzetowy 2020.

I)o wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Stan nawierzchni ulicy Suszyckiej jest w bardzo
zlym stanie. Mieszkancy wielokrotnie zwracali uwagg na ten fakt Wladzom lr4iasta , j;dnai;o tej pory nie
udalo sig pozytywnie zakoirczyl tej sprawy. IIlica nie posiada asfaltowej nawierzchni, stanowi4 j4
przypadkowe materialy typu hsiel,zwir, skruszony belon. W porze letniej znad jejpowierzchni4fuosi sig
kurz zmieszany zpylem, co stanowi duzy problem dla okolicznych miesz-kat'rc6w. Liczne wyboje, kt6re
Tlsowg powstaj4 po opadach deszczu s4 duzym zagroiemem dla nnotoryzowanych urytk;wnik6w tej
ulicy, dla kt6rych wlasny samoch6d jest jedynym srodkiem transporfu.


